

résidences immobilier

EDITION INTERNATIONALE

PARIS

PROVENCE
COTE D'AZUR
SUD-OUEST

Prestige
apartments
and properties
offered for sale

Les appartements
et propriétés de
prestige à vendre

HIGH END PROPERTIES
OF THE TROCADERO AREA

LUXURY : NEW WATCHES
FROM THE SIHH IN GENEVA

WWW.RESIDENCES-IMMOBILIER.COM

N°31

L 15989 - 31 - F: 10,00 € - RD

MARS

2017

PRESTIGE

Par Radia Amar



TUBE CHAIR

Cappellini présente au sein de son showroom du boulevard Saint-Germain, une installation dédiée à la réédition du célèbre fauteuil Tube Chair conçu par le designer Joe Colombo en 1969. Cette icône du design contemporain a été le premier fauteuil modulaire et composable présenté sur le marché. Sa modernité demeure et de nouvelles housses sont disponibles en cuir ou en tissu extensible dans la palette des couleurs d'origine.

ICON OF MODERN DESIGN

In its showroom on Boulevard Saint-Germain, Cappellini is staging an installation dedicated to the re-edition of the famous Tube Chair designed by Joe Colombo in 1969. This icon of contemporary design was the first modular and composable chair ever seen on the market. Its modernity is still striking, and new covers are available in leather and stretch materials in colours from the original palette. Cappellini, 242 boulevard Saint-Germain, Paris 7 (01 42 84 03 78).



L'ÉLÉGANCE PAR ROBERT KERR

Sublimant les étoffes pour gentlemen exigeants, cette maison se consacre aux accessoires masculins : cravates, écharpes, pochettes... Ici règne un classicisme anglais mêlé à un soupçon de nonchalance raffinée. Chaque pièce est entièrement réalisée à la main.

MANLY ELEGANCE

Selecting materials for discerning gentlemen, Robert Kerr focuses on accessories such as ties, scarves, pocket handkerchiefs... British classicism reigns supreme, set off by a hint of refined nonchalance. Each item is entirely made by hand. Robert Kerr, 91 rue du Faubourg Saint-Honoré, Paris 8 (06 08 63 52 39).



SYBILLE DE MARGERIE

Uniquement ouverte sur rendez-vous, la Galerie Pouenat présente des pièces numérotées, poinçonnées et exposées nulle part ailleurs. Ce mois-ci elle accueille une ligne de mobilier élégant signée Sybille de Margerie. La designer, particulièrement présente dans l'hôtellerie de luxe internationale (Cheval Blanc Courchevel, groupe, Mandarin Oriental, Park Hyatt...) a conçu des pièces sophistiquées mêlant métal et matières nobles. **Galerie Pouenat, 22 bis passage Dauphine, Paris 6 (01 43 26 71 49).**

EXCLUSIVE EXHIBITION

Only open by appointment, the Galerie Pouenat displays pieces that are numbered, stamped, and exhibited nowhere else. This month, it is hosting a line of elegant furnishings signed Sybille de Margerie. Particularly well-known for her work for international luxury hotels (Cheval Blanc Courchevel, Mandarin Oriental, Park Hyatt...), she proposes highly sophisticated items combining metal and noble materials. ■